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Emlékeztető 

Az Egyesületi Elnökség 2013. március 5-én 14:00 órakor Budapesten a Magyar 
Elektrotechnikai Egyesület, VII. Madách Imre út 5. III. emeleti irodájában megtartott 
nyilvános üléséről. 
Jelen voltak: Dervarics Attila, Kovács András, Schachinger Tamás, Kovácsné Jáni Katalin, 
Balázs Péter, Orlay Imre, Nagy János, Kovács László helyett Kunyik Sándorné, Pálfi Zoltán, 
Görgey Péter, Hollósy Gábor, Horváth József, Rejtő János, Hiezl József, Rubint Dezső, 
Hartmann Bálint helyett Vokony István Elnökségi tagok, továbbá Tóth Péterné, Dr. Dán 
András, Günthner Attila állandó meghívott. 
Kimentette magát: Dr. Vajda István, Dési Albert, Bognár Alajos, Béres József, Almási 
Sándor 
Első napirendi pontként Günthner Attila az előző Egyesületi Elnökségi üléseken 
elhatározottak helyzetének áttekintésével kapcsolatban adott rövid tájékoztatót:  
• A 2013. évi MEE díjak felhívásának közzététele az Elektrotechnika februári számában, 

valamint ezzel párhuzamosan a MEE honlapján megtörtént. A Titkárság e-mailben is 
külön felhívta az elnök-titkárok figyelmét. 

• „A MEE 2013. évi kommunikációs terve” és „Az Elektrotechnika folyóirat helyzete” 
beszámolókkal kapcsolatban az Egyesületi Elnökség januári ülésén módosításokat kért. 
Tekintettel a 12 napirendi pontos ülésre ezeket a beszámolókat az áprilisi ülésen fogjuk 
újra tárgyalni. 

• A „VTT-VET önálló jogi személyek fenntartása a jelenlegi működési formák megtartása, 
de az önálló képviselet lehetősége mellett” napirend keretein belül az ügy előrehaladása 
érdekében az Elnökség előző ülésén elfogadta az Alapszabály módosítási javaslatot és az 
azzal kapcsolatos munka ütemtervét. Ennek megfelelően a mai Elnökségi ülés tárgyalja az 
Alapszabály, SZMSZ és Képviseleti és aláírási rend szabályzatok módosítását. 

• A Vándorgyűlés Szervezőbizottság tagösszetételére a lista kiküldésre került és a 
szervezetek válaszát követően véglegesítettük. Az előzetes ütemterv alapján március 7-én 
a Vándorgyűlés Szervezőbizottság megtartja első ülését. 

A beszámolót követően Dervarics Attila a szervezeti tisztújítások előrehaladásáról kért 
tájékoztatót. A régiókat és társaságokat képviselők összefoglalója után megállapítható, hogy a 
szervezetek nagy részénél még hátra van a tisztújítás. Dervarics Attila kérte, hogy a határidő 
túllépés elkerülése érdekében a régióvezetők tartsák a szemüket a folyamatok előrehaladásán. 
 
Második napirendi pontként Günthner Attila a május 31-i 89. Tisztújító KKGY-re 
előkészítendő, írásban is megküldött előterjesztések meghatározását ismertette. Hiezl József 
kihangsúlyozta, hogy fontosnak tartja azt a kezdeményezést, hogy a jelöltek kapjanak 5 perc 
erejéig lehetőséget személyes bemutatkozásra a Küldött Közgyűlésen még a választás előtt. 
Ennek érdekében kérte, hogy a kapcsolódó írásos dokumentumokban erre mindig tegyünk 
utalást, valamint javasolta, hogy a „szokásos” napirendekre vonatkozó időtervet vizsgáljuk 
felül, hogy ez a kiegészítés kényelmesen beleférjen a programba. A továbbiakban Günthner 
Attila tájékoztatta az Elnökséget az elektronikus szavazás lehetőségeiről, amelynek 
nagyságrendi költsége 400 eFt + Áfa lenne. Emlékeztette az Elnökséget, hogy korábbi 
határozat alapján a „Villamosenergia-ipar 125 éves jubileuma” című előadás a KKGY 
keretein belül a szavazatszámlálás alatt fog elhangozni, de az előadó személye még nincs 
meghatározva. Ezt követően a szavazatszámlálási procedúra gyorsításával kapcsolatban 
hangoztak el javaslatok, amellyel kapcsolatban Dervarics Attila megjegyezte, hogy számítunk 
a MAIT önkénteseinek segítségére. Az Egyesületi Elnökség a fenti kiegészítéseket 
figyelembe véve 04/2013 számú határozatával egyhangúan elfogadta a KKGY-re 
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előkészítendő, írásban is megküldött előterjesztések listáját és azok elkészítésének ütemtervét, 
valamint a szavazás elektronikus kivitelezését elvetette. 
 
Harmadik napirendi pontként  Balázs Péter szóban is megerősítette az Alapszabály 
módosítására tett írásos javaslatokat. Felhívta a figyelmet arra, hogy nem ildomos Tisztújító 
KKGY előtt Alapszabályt módosítani, de a jelenlegi változtatások a „VTT-VET önálló jogi 
személyek fenntartása a jelenlegi működési formák megtartása, de az önálló képviselet 
lehetősége mellett” tárgykör miatt váltak szükségessé. Dervarics Attila felhívta a figyelmet 
arra, hogy az így módosított Alapszabály szerint, ha valamely önálló jogi személyiséggel 
rendelkező szervezet ezek után nagyon eltér a MEE működési normáitól, akkor a KKGY 
szüntetheti meg a tagságát. Nagy János felolvasott egy az OBH-tól kapott levelet, ami arról 
szól, hogy önálló nyilvántartási számuk nem lévén a 2011. évi CLXXV törvény alapján rájuk 
nem vonatkozik a beszámoló letétbe helyezési kötelezettség. Kovács András kérte, hogy ezzel 
kapcsolatban Nagy János írja le felmerült kérdéseit és az alapján Günthner Attila kérjen 
hivatalos állásfoglalást a Kurátor kft. szakembereitől. Az Egyesületi Elnökség 05/2013 számú 
határozatával egyhangúan elfogadta a KKGY számára tett Alapszabály módosítási 
javaslatokat. 
 
Negyedik napirendi pontként Balázs Péter és Günthner Attila ismertették az írásban is 
kiküldött SZMSZ és mellékleteinek módosításaira tett javaslatukat. Balázs Péter az SZMSZ 
tartalmi változtatásai során kitért a Szupravezetők Alkalmazása Bizottsággal kapcsolatban 
arra, hogy az Elnökség már korábban tárgyalta ennek létjogosultságát, mivel annak aktív 
működéséről az elmúlt években nem volt tudomása. A helyzet az óta sem változott. Az 
Elnökség Kovács András és Schachinger Tamás hozzászólásai után egyetértett az bizottság 
megszüntetésével. Az SZMSZ további pontjaihoz Dervarics Attila, Kovács András és Görgey 
Péter hozzászólásai után az Egyesületi Elnökség 06/2013 számú határozatával egyhangúan 
elfogadta az SZMSZ módosításra előzetesen írásban tett javaslatokat. 

A továbbiakban Günthner Attila „Képviseleti és aláírási rend”, valamint a „Titkársági 
ügyrend” írásban is kiküldött módosítási javaslatokkal kapcsolatban kérdezte az Elnökség 
tagjainak véleményét. Görgey Péter javasolta a „Képviseleti és aláírási rend” 4. pontjának 
„Az Egyesület szakosztályainak elnökei,….” részének „titkárai”-val való kiegészítését. Nagy 
János az írásban előterjesztett 7. ponton belül a „…szervezési kérdésekben képviselik…” rész 
helyett a „…szervezési kérdésekben önállóan képviselik…” megfogalmazást javasolta. Az 
Egyesületi Elnökség 07/2013 számú határozatával a fenti kiegészítésekkel egyhangúan 
elfogadta a „Képviseleti és aláírási rend” módosításra tett javaslatokat.  

Görgey Péter a „Titkársági ügyrend” következő módosításait javasolta. A 4. pontban a 
Titkárság feladatkörét az Egyesület működéséhez szükséges tevékenységeknél az 
„informatikai” feladatokkal célszerű kiegészíteni. Az 5.1.2. pont utolsó bekezdését javasolja 
törölni. Az 5.1.3 a./ pont második bekezdésében a „taggyűlésinek” szó helyett a többi 
szabályzathoz igazítva a „tagértekezleteinek” szót javasolja használni. A „Gazdasági 
ügyintőző” feladatai közé javasolja felvenni az önálló bankszámlával nem rendelkező 
szervezeti egységek gazdálkodásának támogatását, mivel ez a feladat az 5.1.6 A Titkárság fő 
feladatai között is szerepel, és a gyakorlatban is így működik. Az Egyesületi Elnökség 
08/2013 számú határozatával a fenti kiegészítésekkel egyhangúan elfogadta a Titkársági 
ügyrend módosításra tett javaslatokat. 
 
Ötödik napirendi pontként  Hiezl József, a Jelölő Bizottság elnöke, a tisztújítás 
előkészítésének aktuális helyzetéről, az elmúlt Elnökségi ülés óta történt változásokról 
tájékoztatta az Elnökséget. Ardai Zoltán mellett Haddad Richárdot jelölték Főtitkárnak. 
Kovácsné Jáni Katalin Kommunikációs Marketing Bizottság elnöki jelölésével kapcsolatban 
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jelezte visszalépését a megnövekedett egyéb irányú elfoglaltsága miatt. Szakmai Tudományos 
Bizottság elnökeként Dr. Dán András mellett jelölték Dr. Kádár Pétert. Az Etikai és Ellenőrző 
Bizottságokba újabb tag jelölések érkeztek, így az elvárt jelölt létszám teljes. Végezetül 
felhívta a figyelmet arra, hogy az Elnöki, Gazdasági Bizottság Elnöki, Kommunikációs 
Marketing Bizottság Elnöki és Szervezési Bizottság Elnöki pozíciók esetében is jó lenne 
eleget tenni a többes jelölési elvárásnak. 
 
Hatodik napirendi pontként  Kovács András az Elektrotechnika lappal kapcsolatos 
gazdasági és tartalmi kérdésének összefüggései napirendi ponttal kapcsolatban kiemelte az 
Egyesület Elnökségén keresztül a Szerkesztő Bizottság által erre a célra létrehozott ad hoc 
bizottságának írásban benyújtott javaslatának lényegi részeit.  
• A lap az eddigi 11 megjelenés helyett 10 alkalommal jelenjék meg. Ez azt jelenti, hogy az 

eddigi egy összevont szám helyett (július-augusztus; augusztusi megjelenés) két összevont 
számnak kell megjelennie (január-február; februári megjelenéssel). Ezzel a lépéssel: éves 
szinten ~1 750 000 Ft megtakarítás érhető el. 

• A másik jelentős költségcsökkentési lehetőség a lap terjesztőjének megváltoztatása, 
amellyel éves szinten ~1 680 000 Ft megtakarítás érhető el. 

Szóba került még a lehetséges költségcsökkentéssel kapcsolatban az egy kategóriával 
gyengébb minőségű, olcsóbb nyomdai papír használata. Ezt a Bizottság elvetette, mert ez 
jelentős mértékű minőségromlást eredményezne. A teljesség kedvéért, foglalkozott a 
Bizottság az oldalszámok lehetséges csökkentésével is. A megfelelően kialakított webes háttér 
birtokában lehet csak gondolkodni a nyomtatott sajtó oldalainak esetleges csökkentéséről, az 
információ megosztásáról a nyomtatott- és az elektronikus megjelenés között. Nem szabad 
megfeledkezni arról sem, hogy az elektronikusan megjelenő közleményekhez külön e-rovat 
felelőst kell biztosítani, aki részt vesz a rovatszerkesztői üléseken. Dr. Horváth Tibor által 
készített mindenre kiterjedő előterjesztés alapján készült el az a leírás, amely a cikkek 
szerkesztői igények szerinti követelményeit foglalja össze, valamint megfogalmazza a 
cikkírási és tördelési irányelveket, és egyidejűleg felhívva a szerzők figyelmét a cikkek 
precízen megfogalmazott formai követelményeire. Ez a leírás a Bizottsági jóváhagyást 
követően fel is került az Egyesület honlapjára. A Bizottság foglalkozott a cikkek megfelelő 
archiválása és életútjának követése miatt egy web alapú cikk kezelési rendszer bevezetésével 
is, amelynek lényegi részét Günthner Attila ismertette röviden. A tájékoztatók után 
Schachinger Tamás emlékeztette az Elnökséget, hogy a fenti eredményekhez a Gazdasági 
Bizottság által életre hívott költséghatékonysági projekt adott kezdeményező javaslatokat és 
nagyon örül, hogy ilyen szép eredmények születtek. Felhívta a figyelmet, hogy a GB 
előterjesztésében oldalszám csökkentése nem szerepelt, ugyanakkor szerepelt az oldalszám 
fixálása, amelyet továbbra is fontosnak tart, hogy tervezhetők legyenek a lap költségei. A 
továbbiakban Görgey Péter, Kovácsné Jáni Katalin, Hiezl József és Tóth Péterné szóltak 
hozzá az elhangzottakhoz.  
Az Egyesületi Elnökség 09/2013 számú határozatával egyhangúan elfogadta a fent 
ismertetett költségcsökkentési javaslatokat. 
Az Egyesületi Elnökség 10/2013 számú határozatával öt tartózkodás mellett elfogadta, hogy 
előbb készüljön el a megfelelő webes háttér, amely támogatja az információ megosztást a 
nyomtatott- és az elektronikus megjelenés között és a nyomtatott sajtó oldalainak esetleges 
csökkentéséről csak ezt követően szülessen döntés.  

A web alapú cikk kezelő rendszer bevezetésével kapcsolatban Dervarics Attila felkérte 
Günthner Attilát, hogy Dervarics Attilának és Kovács Andrásnak tegyen javaslatot annak a 
munkabizottságnak a személyi összetételére, aki a megfelelő döntés előkészítést elvégzi és az 
Elnökség elé terjeszti. Az Egyesületi Elnökség 11/2013 számú határozatával egyhangúan 
elfogadta a javaslatot. Végezetül Dervarics Attila megköszönte a Gazdasági Bizottság, az 
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Elnökségi külön bizottság és a Szerkesztőbizottság által létrehozott ad hoc bizottság 
erőfeszítéseit és eredményes munkáját.  
 
Hetedik napirendi pontként Tóth Péterné számolt be a MEE részvételéről a tavaszi 
szakkiállításokon.  

Kiállítás 
megnevezése 

Hely és dátum 
MEE 

kiállítóként 
megjelenik 

MEE szakmai napot tart 

Pollack Expo 
Pécs, 2013. 
február 28-
március 1. 

Igen  

CONSTRUMA  
HUNGEXPO 
2013. Április 10-
14. 

Igen 
MEE ÉBSZ; MEE VTT szakmai 
napok április 11-én. 
 

RENEXPO 
 

HUNGEXPO 
2013. Április 25-
27 

 MEE VET szakmai napot tart 

IndustriAutomation 
HUNGEXPO 
2013. május 28 - 
31  

Igen 
MEE közgyűlés május 31-én. 
A kiállítás során 2 x 20 perc 
MEE szakmai előadás 

 
Nyolcadik napirendi pontként Kovács András a 60. vándorgyűlés előkészítésével 
kapcsolatban elmondta, hogy az előzetesen elhatározott munka és ütemtervhez képest kis 
elmaradások vannak, de ez behozható. A beérkezett előadások száma lassan megközelíti az 
elvárt mennyiséget. A Vándorgyűlés Szervezőbizottság március 7-én tartja első ülését. Orlay 
Imre jelezte, hogy az ELMŰ-ÉMÁSZ illetékesei március 6-án véglegesítik beadandó 
előadásaikat, és mint a szervezésben érintettek vállalják a többi DSO ösztökélését is.  
 
Kilencedik napirendi pontként Nagy János tájékoztatta az elnökséget, hogy a MEE-VTT 
2013. évi pénzügyi tervéről a beszámoló nem készült el, ezért kéri ennek halasztását az 
áprilisi ülésre. A MEE-VET 2013. évi pénzügyi tervét Kunyik Sándorné ismertette, amely a 
helyszínen írásban is kiosztásra került. A beszámolóban kiemelte, hogy elsősorban a 
regisztrált villanyszerelő képzésből adódó, 3 évente jelentkező kiugró eredmény 2012-ben 
realizálódott. Az ott felhalmozott nyereségből kell kompenzálni a 2013 évre tervezett – 2600 
eFt eredményt. Összességében a regisztrált villanyszerelők körében közel 20% 
létszámcsökkenés tapasztalható. Günthner Attila rákérdezett a tervezett alkalmazotti 
bérköltségek és azok járulékai aránytalan viszonyának okára. Dr. Dán András megjegyezte, 
hogy az „Egyéb szolgáltatások” és az „Egyéb szolgáltatás, bankköltség” sorok ilyen fajta 
ismétlése értelmezhetetlen úgy hogy az egyik helyen 0Ft költség, a másik helyen pedig 950 
eFt költség szerepel. Dervarics Attila kérte, hogy az ellentmondásokkal kapcsolatban az 
áprilisi Elnökségi ülésen adjon tájékoztatót a MEE VET. 
 
Tízedik napirendi pontként Schachinger Tamás tájékoztatta az Elnökséget a GB 
költséghatékonysági projekt zárásáról. A 2012 évre elfogadott -4 MFt erdeményű MEE 
pénzügyi terv elfogadása után a projekten belül a GB 3,5 MFt megtakarítási potenciált 
határozott meg, melyből 3,7 MFt megtakarítás realizálódott. Külön felhívta a figyelmet 
korábbi Elnökségi határozat alapján a 2012 évre vonatkozó befogadott, de nem teljesített 132 
eFt összegű MTESZ tagsági díjra, amely sorsát az évzárás előtt rendezni kell. Továbbá 
említést tett egy évi szinten 50 eFt értékű megtakarítási potenciálról, amely akkor realizálható, 
ha a MEE irodájától 5 percnyire lévő parkoló üzemeltető céggel szerződünk a jelenlegi 
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szomszédos helyett. Az eredményes projekt zárás kapcsán hangsúlyozta a fő üzenetet, 
miszerint felelős gazda hozzáállással jelentős összegeket takaríthatunk meg úgy, hogy ez a 
MEE működését nem befolyásolja. Az Egyesületi Elnökség 12/2013 számú határozatával 
egyhangúan határozott a MTSZ tagdíj kiegyenlítése mellett. 
 
Tizenegyedik napirendi pontként Günthner Attila a Bányagépészet a Műszaki Fejlődésért 
Alapítvány Közhasznú Szervezetbe képviselő delegálásával kapcsolatban megküldött írásos 
előterjesztésének határozati javaslatát ismertette. A Magyar Elektrotechnikai Egyesület 
Elnöksége 13/2013 számú határozatával az Alapszabály 8.3.9. pontja értelmében 
meghatalmazza Juhász Attilát (a MEE Oroszlányi szervezetének Elnökét), hogy a MEE-t a 
Bányagépészet a Műszaki Fejlődésért Alapítvány Közgyűlésein teljes jogkörrel képviselje. 
 
Tizenkettedik napirendi pontként Horváth József a FAM Bizottsággal kapcsolatban adott 
helyzetjelentést. Röviden jellemezte a FAM Bizottság eddigi működésének – eltérő 
felügyeletű – 3 fő korszakát. Ezekből a legutóbbi, 3x3 éves időtartamú, 2004-2013-ig tartó, 
minisztériumi megbízású és felügyeletű szakaszaiban a MEE 1 fő közvetlen delegálási jogot 
kapott (valamint a 3 fő, elosztó-hálózati engedélyesek javaslata szerinti FAM Bizottsági tag 
delegálása is a MEE közreműködésével történik). 
A FAM Bizottság a szabályozási, technológiai, képzési, eszközvizsgálati stb. feladatok 
mellett rendszeresen foglalkozott a FAM Rendelet és Szabályzat indokolt módosításaival, 
ezen belül a delegáltak mandátumának aktualizálásával. Jelenleg is több javaslat van az NFM 
illetékesénél, mind a Rendeletre, mind a Rendelet által kiadott FAM Szabályzatra 
vonatkozóan. A javaslatok fontos módosításokat kezdeményeznek, de ezek véleményezése, a 
felügyelő szerv általi elfogadása, ill. hatályba léptetése évek óta késik. 
A FAM Bizottsági tagok legutóbbi 3 éves megbízatása 2013. március 1-én lejárt. Az új FAM 
Bizottság minisztériumi megbízásához a delegálásra jogosultaknak mielőbb elő kell 
terjeszteni a NFM részére javaslatukat, hogy az bizottság működésképtelensége elkerülhető, 
vagy lerövidíthető legyen. 
Az OMMF az előző (2010. márc. 1-től 2013. márc. 1-ig terjedő) ciklusban nem delegált tagot 
a FAM Bizottságba, bár a jogszabály ezt előírja. A munkavédelem jelenleg a Nemzeti 
Munkaügyi Hivatal Munkavédelmi és Munkaügyi Igazgatósága nevű szervezethez tartozik. 
A FAM bizottság tagjától - Cserpák Jánostól - kapott információk szerint a Magyar 
Kereskedelmi Engedélyezési Hivatal műszaki- biztonsági-szakmai feladatait a Mérésügyi és 
Műszaki Biztonsági Hatóság (központja) látja el. Szervezeti egységei szervezeti, jogi 
irányítási és felügyeleti feladatait a Megyei Kormányhivatalok Műszaki Biztonsági Hatósága 
látja el. 
A MAVIR várhatóan időben elvégzi közvetlen delegálási feladatát 
Elemzés és helyzetértékelés után Horváth József az alábbi javaslatokat terjesztette a MEE 
Elnöksége elé: 

• Javasolta, hogy a MEE Elnöksége támogassa Németh Bálint, a BME Villamos 
Energetikai Tanszék adjunktusának, delegálását a FAM Bizottságba, a következő 3 
évre, mint a MEE képviselőjét. (Ezt a javaslatot a FAM Bizottság 2013. január 17-i 
ülése is támogatta.) 

• A MEE levélben kérje fel az elosztó-hálózati engedélyeseket (ELMŰ-ÉMÁSZ, EdF 
DÉMÁSZ, E.ON) mielőbbi javaslattételre, a MEE illetékességébe tartozó további 3 
képviselő FAM Bizottsági delegáláshoz.  

• Javasolta, hogy a MEE figyelemfelhívó levélben hívja fel a Nemzeti Munkaügyi 
Hivatal figyelmét, a többször módosított 72/2003. (X. 29.) GKM rendelet szerinti 
delegálási joga gyakorlására. 
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• Javasolta a Mérésügyi és Műszaki Biztonsági Hatóság figyelmét felhívni, közvetlen 
képviselő delegálási kötelezettségének teljesítésére. 

A fenti ismertetett delegálások elfogadása alapján NFM a 7 fős új FAM Bizottságot rövid 
úton meg tudja bízni, újabb 3 éves időtartamra.  
Dervarics Attila az Egyesületi Elnökség nevében megköszönte Horváth József lelkiismeretes 
munkáját. 
Az Egyesületi Elnökség 14/2013 számú határozatával egyhangúan támogatta Németh Bálint 
delegálását az NFM FAM Bizottságába. Kovács András megerősítette, hogy a felkérő 
leveleket a MEE Titkárság elkészíti és kiküldi. 
 
Egyebek 
 
• Günthner Attila ismertette az Elnökséggel a MEE TTB által Dr. Jeszenszky Sándor 

Elektrotechnikai Nagydíjra történő felterjesztését. Az Egyesületi Elnökség 15/2013 számú 
határozatával egyhangúan támogatta a TTB felterjesztése alapján Dr. Jeszenszky Sándor 
Elektrotechnikai Nagydíjra történő jelölését.  

• Günthner Attila javasolta az Elnökségnek, hogy az idei évben tett SZJA 1% felajánlásokat 
fordítsuk az Elektrotechnika lap költségeinek fedezésére és a kampányban utaljunk arra, 
hogy a felajánlók hozzájárulhatnak a lap költségeinek fedezéséhez. Az Egyesületi 
Elnökség 16/2013 számú határozatával a javaslatot egyhangúan támogatta. 

• Günthner Attila tájékoztatta az Elnökséget, hogy a Magyar Mérnöki Kamara több szakmai 
szervezettel (köztük a Magyar Elektrotechnikai Egyesületet is) megerősített 
együttműködési megállapodást írta alá március 1-én.  

 
Budapest, 2013. március 5. 
 
Összeállította: Jóváhagyta: 

 
 

Günthner Attila Kovács András 
Irodavezető Főtitkár 

 


